
 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 
 
 
 
 

 

澳門大學職員專享優惠 
 

新敘做以下定期存款，可專享年利率優惠： 

存款幣別  存款金額 3 個月年利率 6 個月年利率 

美元 
$5,000 或以上 1.3% 1.5% 

$50,000 或以上 1.5% 1.7% 

澳門幣/港幣 
$50,000 或以上 1.1% 1.3% 
$500,000 或以上 1.2% 1.5% 

人民幣 
¥50,000 或以上 3.2% 3.3% 
¥300,000 或以上 3.3% 3.5% 

新開戶可獲迎新獎賞。此外，同時開立顯卓理財戶口可額外獲贈澳門幣 100 元超級市場現金劵。 

條款及細則：優惠適用於由即日起至 2017 年 9 月 30 日期間。上述利率優惠僅供參考而非保證。以上優惠僅適用於澳門大學職員。澳門大學職員於開立賬戶或申請銀行服務時，必須出示

職員証，方可享上述優惠。上述資料僅供參考用途。所有優惠必須以東亞銀行澳門分行最終批核為準。東亞銀行澳門分行保留隨時更改或取消此優惠計劃及/或修改此條款及細則之權利，

毋須事前通知。如有任何爭議，以東亞銀行澳門分行所作的決定為最終及不可推翻。 

 



 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 

 

Exclusive offers for staff of The University of Macau 

Place new time deposit to enjoy the following preferential interest rates: 

Currency Deposit amount 3-month  6-month  

USD 
$5,000 or above 1.3% p.a. 1.5% p.a.  

$50,000 or above 1.5% p.a. 1.7% p.a. 

MOP/HKD 
$50,000 or above 1.1% p.a. 1.3% p.a. 

$500,000 or above 1.2% p.a. 1.5% p.a. 

RMB 
¥50,000 or above 3.2% p.a. 3.3% p.a. 

¥300,000 or above 3.3% p.a. 3.5% p.a. 
New accounts will be rewarded with a welcome gift.  What’s more, you will receive a MOP100 supermarket 
coupon for opening a new SupremeGold account. 
 
Terms and Conditions: The offers are valid from now until 30th September, 2017.  The above interest rates are for reference only and are not guaranteed.  The above 
offers are only applicable to the staff of The University of Macau. The staff of The University of Macau must present the staff card upon account opening and/or apply any 
banking products & services at BEA Macau Branch in order to enjoy the above offers. The above information is for reference only.  All offers are subject to BEA Macau 
Branch’s final approval.  BEA Macau Branch reserves the sole right to vary or cancel the above offers and/or amend or alter these Terms & Conditions at any time 
without prior notice.  In the event of any dispute, the decision of BEA Macau Branch shall be final and conclusive. 

 

 
 


